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Co dalej z kontrowersyjną i oprotestowaną „ustawą o bestiach”?
Zostanie uznana za niekonstytucyjną. Ma być dodany artykuł
przesądzający, że ustawa będzie miała zastosowanie jedynie do
osób skazanych za czyn popełniony przed dniem wejścia w życie
obecnie  procedowanej  w  Sejmie  dużej  nowelizacji  kodeksu
karnego,  czyli  przed  1  lipca  przyszłego  roku  –  informuje
„Dziennik Gazeta Prawna”.

Obecnie  obowiązująca  ustawa  budzi  zastrzeżenia  prawników  i
lekarzy. Prezydent Komorowski choć podpisał ją to skierował
równocześnie  do  Trybunału  Konstytucyjnego.  Uchwalona  z
inicjatywy rządu ustawa miała spowodować, by wyjątkowo groźni
przestępcy, którzy w 2014 roku, po zakończeniu odbywania kary
25 lat więzienia, nie mogli wyjść na wolność.

Teraz wobec skazanych przed 1 lipca 2015 r. nie będzie się
stosować  środków  leczniczo-terapeutycznych  orzekanych  przez
sąd cywilny, lecz środki zabezpieczające, orzekane już przez
sąd w postępowaniu karnym.
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